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a Városmajori Katolikus Egyesület (a továbbiakban: VÁKE)  elnökségének 2022. január 6-án 19:00 
órakor kezdődő alakuló  üléséről 

Az ülés helyszíne: Városmajori Plébánia épülete (1122 Budapest, Ignotus u. 9.) 
Jelen vannak:  
VÁKE Elnökségi tagok: Bottyán Lívia, Gelley Botond, Gelley Dávid, Liszkay Gábor, Molnár Gáspár, 
Csébi-Pogányné Nagy Margit, Semsey Gábor, Taczman Péter, Mihálffy Imre (Forgács Alajos plébános 
képviseletében) 
VMÁA tagok: Nyéky Kálmán 
VÁKE tagok: Opor Károly (az 1. napirendi pontnál volt jelen) 

 
Az ülést Bottyán Lívia ügyvezető alelnök vezette. Imával nyitotta meg. 

Napirendi pontok: 

1. Plébániai tábor 
● Opor károly szervező tájékoztatta az elnökséget: 

o Helyszín és időpont: Sopron Ifjúsági Tábor július 23-28. 

o A helyszínt hivatalosan lefoglaltuk, az előleg utalása van még hátra, amihez 

az elnökség hozzájárult. Csanády Lőrinccel kell egyeztetni, hogy milyen 

papírokra lesz szükség a későbbi pályázati elszámoláshoz. 

o A szállásdíjak 5-6 %-kal emelkedtek. 

o A kapacitás növelését lehetővé teszi, hogy sátorozásra is van lehetőség. 

o A lelki programot Riesz Beni és Faragó Andris fogják vezetni. 

o Márciustól akarják megnyitni a jelentkezést, addig meg kell állapítani a 

részvételi díjakat. 

● Az elnökség egyetért abban, hogy a tábor hirdetésében a kisgyermekes családokra 

kell fókuszálni. Opor Károly felkéri Kövesdy Tamást, hogy készítsen videót, amit a 

megfelelő fórumokon terjeszteni lehet. 

2. VÁKE terem, torony (jelenlegi helyzet, kulcsok, teendők) 
● A helyszínen kiderült, hogy a harmadik emeleti helyiséghez külön kulcs kell, 

Semsey Gábor megpróbálja elkérni Lojzi atyától. 

● Az elnökség korábbi döntése alapján az irattár rendbetételére felkért Domonkos 

Mátyással Semsey Gábor szervez találkozót, amin rajtuk kívül Bottyán Lívia és 

Molnár Gáspár is részt fog venni. 

● Cél, hogy az egyesület hivatalos iratai egy helyen tároljuk, és csak a releváns, 

szükséges és aktuális dokumentumokat tartsuk, az elavult, lejárt iratokat 

selejtezzük ki. 

● Felmerült a digitális irattárazás kérdése. Első lépésként el lehetne kezdeni az 

újonnan bekerülő dokumentumok digitalizálását, majd  a meglévő iratokat 

folyamatosan be kellene szkennelni. 

3. A pályázatokról pár mondat (nagytemplom hangosítás, Szupersztár, nagytemplom 

fűtés) 

● Nagytemplom hangosítás 

o 2 árajánlatot kaptunk 6 illetve 8 millió forint értékben. A január 10-i 

képviselőtestületi ülésen téma lesz. 
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o A harmadik vasárnapokon esedékes gyűjtések a hangosítás céljára fognak 

zajlani. 

o A beruházást célszerű lenne két-három évre kellene szétteríteni a 

könnyebb finanszírozhatóság miatt. 

● Szupersztár 

o Megvannak az időpontok: 2022. április 8. és 10.. 

o A jelenleg futó pályázatok határidejének járványhelyzet miatti 

meghosszabbításának (2022. június 30-ig) köszönhetően minden felmerülő 

költség elszámolható lesz a jelenlegi pályázatok keretében. 

● Nagytemplom fűtés 

o Tervezésre kaptunk árajánlatot, a fedezete megvan, de a műemlékvédelem 

erősen megkritizálta, bár a megállapításai nem kötelező érvényűek, csak 

ajánlások. 

o A jelenlegi pályázatainkban a fűtés még nem szerepel, a megvalósítás majd 

jövőbeni pályázatok témája lehet. 

4. VÁKE 30 ünnepség 

● Február 18-ra lefoglaltuk a Barabás Villát. A kondiciókat még tisztázni kell az 

önkormányzattal. 

● A díszvendégeknek kiment a meghívó, Székely János püspök úr visszaigazolta, az 

önkormányzat visszajelzésére még várunk. 

● Lehetséges programelemek: 

○ hivatalos köszöntések 

○ visszaemlékezések az alapítában illetve a megújításban részt vevőktől 

○ díjak átadása 

■ tisztázni kell, lehet-e egyszerre több VÁKE-díjat kiadni 

○ filmbemutató 

■ a teljes film nem készül el időben, a részleges bemutatónak jogi 

akadálya van, de Semsei Gábor méh egyszer egyeztet Réti Lászlóval 

a lehetőségekről 

○ zenés program 

■ 4 Akkord Show Kórus készül egy rövid műsorral 

■ felmerült a Kistemplomos Lovagok meghívásának lehetősége is 

○ háttérvetítés az elmúlt 30 év képeiből vagy korábbi táborok filmjeinek 

levetítése 

○ Állófogadás 

● A konkrét programot a Semsei Gáborból, Kövesdy Tamásból, Mihálffy Imréből, 

Csébi-Pogányné Nagy Margitból és Liszkay Gáborból álló szervezőbizottság fogja 

meghatározni. 

5. Napirenden kívül 

● Taczman Péter jelezte, hogy a következő elnökségi ülés egyik témája lehetne az ez 

évi költségvetés megalkotása. 

● Gelley Dávid beszámolt róla, hogy tavasszal 12 alkalmas Alpha Kurzust szerveznek 

a plébánián, a közreműködni szándékozókat meghívta a január 22-i nyílt napra. A 

tagsági adatbázis alapján megkeresi az evangelizációt, missziós tevékenységet és 
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háttérima-szervezést vállaló tagokat, amihez Molnár Gáspártól megkapja az 

érintett tagok listáját. 

● Az ifjúsági Márton Áron zarándoklatot az idei őszi szünetre tervezzük. 

● Felmerült az ötlet, hogy a levelező listákra, a honlapra és/vagy a Facebook-oldalra 

lehetne írni rövid beszámolókat az elnökségi ülésekről. 

 

Az ülés közös imával zárult 21:00-kor. 

 

A jegyzőkönyv készítője:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
 
A jegyzőkönyv hitelesítője 1: . . . . . . . . . . . . . . . . . . A jegyzőkönyv hitelesítője 2: . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Jóváhagyta:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
 Semsey Gábor 
 elnök 

 


